

No. 14118. CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF UNLAWFUL ACTS AGAINST THE SAFETY OF CIVIL AVIATION. CONCLUDED AT MONTREAL ON 23 SEPTEMBER 1971<sup>1</sup>

N° 14118. CONVENTION POUR LA RÉPRESSION D'ACTES ILLICITES DIRIGÉS CONTRE LA SÉCURITÉ DE L'AVIATION CIVILE. CONCLUE À MONTRÉAL LE 23 SEPTEMBRE 1971<sup>1</sup>

WITHDRAWAL OF THE RESERVATION made upon ratification that the Convention should not apply to Greenland<sup>2</sup>

*Notification received by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

8 May 1980

DENMARK

(With effect from 1 June 1980.)

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 20 February 1981.*

RETRAIT DE LA RÉSERVE formulée lors de la ratification et aux termes de laquelle la Convention ne s'appliquerait pas au Groenland<sup>2</sup>

*Notification reçue par le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :*

8 mai 1980

DANEMARK

(Avec effet au 1<sup>er</sup> juin 1980.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 20 février 1981.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 974, p. 177, and annex A in volumes 1018, 1038, 1039, 1058, 1107, 1126, 1144 and 1195.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 974, p. 177.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 974, p. 177, et annexe A des volumes 1018, 1038, 1039, 1058, 1107, 1126, 1144 et 1195.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 974, p. 177.